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Geachte heer Schuiling, beste Koen,  

   

In de verschillende driehoeken in Fryslán zijn zorgen geuit omtrent de sterkte van ó 

  

de plaatselijke politiecapaciteit in relatie tot de toenemende landelijke uitvraag op c 
diverse fronten. 

 

Vanuit onze rol als burgemeesters in Fryslán ervaren wij dat onze basisteams 
steeds meer en te veel worden belast met uitvragen op het gebied van landelijke 0 

  

problematiek. De landelijke problematiek waar concreet aan gedacht kan worden is 3 
het leveren van personeel voor het stelsel Bewaken en Beveiligen, het leveren van 1_ 
personeel ten behoeve van ondersteuning aan Ter Apel en het leveren van (~ 
personeel voor langdurige demonstraties elders in het land. Uiteraard hebben wij er ~~ 
alle begrip voor dat deze problematiek, die soms incidenteel is maar vaak ook  

 

structureel, de inzet van politiemensen vraagt. Echter, dit heeft consequenties, ook (D ; 

 

P 
voor onze gemeenten. 

 

Door de landelijke uitvraag op personeel krijgen wij als burgemeesters signalen 
binnen dat er voor zowel landelijk, regionaal als lokaal geprioriteerde onderwerpen 
inmiddels onvoldoende aandacht en capaciteit beschikbaar is. Dit resulteert in D v 
bijvoorbeeld onvoldoende capaciteit voor ondermijningsonderzoeken en de aanpak z 
van cybercriminaliteit, maar ook onvoldoende zichtbaarheid van de wijkagenten in 0 p 
onze buurten en dorpen. Z o 
Er ontstaat door deze landelijke beweging een te grote roosterdruk op het reguliere ó 2 
politiewerk. Wijkagenten worden uit de wijk gehaald en vullen nu gaten in de  

 

roosters van de noodhulp. Dit resulteert in een verslechterde informatiepositie en 
verbinding in de wijken. Dit heeft negatief effect op de samenwerking tussen o 
verschillende overheidspartijen en draagt bij aan de kloof tussen overheid en 
samenleving. 



Voor ons begint dit onacceptabele vormen aan te nemen. Hier komt nog bij dat de 
politie veel uren kwijt is aan bureaucratie en nieuwe wetgeving. Een voorbeeld is de 
Wet open overheid die in de praktijk een forse aanslag betekent op de beperkte 
capaciteit. 

In een zeer recente brief van het Ministerie van )&V aan het LOVP wordt het belang 
van politie en de lokale gemeenschap ook krachtig neergezet. Wij citeren: 
"Behoud de lokale verankering van de Nederlandse politiefunctie - en politie in het 
bijzonder - in de samenleving. Het streven naar lokale inbedding, het in de 
haarvaten zitten van de samenleving, is een centraal onderdeel van de uitvoering 
van de politiefunctie en de wijkagent is hiervan het bekendste voorbeeld. Voor een 
adequate invulling van de politiefunctie is een goede relatie met de burger 
cruciaal." 

Als bevoegd gezag van de openbare orde en veiligheid kunnen wij door het 
veelvuldig leveren van politiepersoneel aan de landelijke problematiek amper 
voldoen aan de gestelde prioriteiten op landelijk, regionaal en lokaal niveau. Dit 
baart ons grote zorgen, aangezien wij staan voor de lokale veiligheid. Door deze 
bewegingen kunnen wij deze steeds lastiger garanderen. 

Via deze brief willen wij u vragen om als onze regioburgemeester op de landelijke 
bestuurlijke tafels een krachtig signaal af te geven om verder geen politiecapaciteit 
meer aan landelijke problematiek te leveren. Daarnaast vragen wij u als 

- 
regioburgemeester om bij het kabinet of de minister ervoor te pleiten dat er andere 
keuzes gemaakt worden met betrekking tot landelijke vraagstukken, aangezien wij 
anders onze lokale veiligheidsthema's niet meer naar behoren kunnen garanderen. 

tij--verzoeken -u _dit te bespreken in het artikel 41-overleg en onder de aandacht te 
brengen/bij de minister. Uiteraard-zijn wij bereid ons verzoek nader aan u toe te 

Íichten. /'` 

Met de Friese collega's hebben wij afgelopen Vrijdag deze reactie besproken en 
``..besloten dat ik, namens alle collega's, deze aan u zou verzenden. ik weet dat 
'Sybrand Buma u inmiddels heeft gesproken over deze kwestie en de brief ook heeft 

( aangekondigd. ~ 

Hoogachtend, 
Namens de 18-friese gemeenten, 

mr. O.F. Brouwer, burgemeester 
Gem'eenté Achtkarspelen 
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